
Zpráva starosty o činnosti – prosinec 2023 

• 4.12. Revitalizace náměstí Republiky – Řešení dopravní situace pro přípravu zadávacích podmínek 

k PD. Řešil se převážně celkový rozsah rekonstrukce a dopravní řešení před OC Grand. 

• 4.12. Výběrové řízení MŠ – výběrové řízení na ředitelku MŠ Koníček 

• 4.12. Koncepce dopravy v klidu – Další setkání k řešení rozšíření zóny placeného stání na území 

MOI. Projekt kompletního přeznačení a zavedení placeného stání pro město aktuálně zpracovává 

Ing. Jakub Kutílek. 

• 5.12. Setkání starostů – pravidelné setkání starostů. Řešily se převážně otázky ohledně fungování 

městské policie nebo budoucí jednotné zadávání sečí společnosti SmP.   

• 6.12. Tisková konference Grand – Byl jsem pozván společností PSN k účasti na tiskové konferenci 

k chystané rekonstrukci a zároveň jsem byl požádán, abych na této konferenci zastupoval MOI pro 

případné otázky k veřejnému prostoru v okolí OC.   

• 7.12. Součinnost MOI a magistrátu (primátor Nadrchal, náměstek Rychtecký) – Schůzka se týkala 

rozpočtu obvodu a plánovaných investičních akcí na rok 2024.  

• 13.12. Jednání Palackého třída – Jednání ohledně záměru rekonstrukce této třídy. Městu se zatím 

nepodařilo vysoutěžit projektanta a vzhledem k tomu, že je i velice nepravděpodobné využití 

dotace z programu ITI, bude nejspíše potřeba zásadní změna zadání, větší využití etapizace a 

zároveň město prověřuje i jiné dotační tituly, z kterých by se dala rekonstrukce částečně financovat. 

• 18.12. Zasedání Zastupitelstva města Pardubic 

• 20.12. Komise pro pozemky a reklamu – pravidelná účast na komisi k bodům souvisejícím s naším 

obvodem 

• 21.12. SmP (ředitelka Sýkorová) – Krátké setkání s ředitelkou SmP. Jelikož byla paní Sýkorová 

dočasně pověřena vedením společnosti, šlo víceméně o seznamovací schůzku. Domluvili jsme se 

rovnou na dalším setkání, které proběhne v měsíci lednu a na kterém budeme řešit budoucí způsob 

spolupráce.  

   


